
No Cost Financial Management Training for CIC-Funded Organizations in Ontario

As part of a comprehensive capacity building initiative funded by Citizenship and 
Immigration Canada (CIC), G. Vergilio & Associates has been selected to provide 
essential financial management training to CIC-funded organizations in Ontario.

Gina Vergilio is regarded as an expert trainer on the subject of financial management for 
non-profits, using a painless, common sense approach that demystifies the subject for 
all participants.  She is an engaging speaker, regularly invited to present at sector 
conferences such as the OCASI Executive Directors Forums and ISAP Conferences.  
Over the last several years, G. Vergilio & Associates has worked extensively with 
newcomer-serving organizations in Ontario to improve their financial management 
capacity and sustainability.

G. Vergilio & Associates will be delivering a series of live, interactive, web-based 
workshops that will focus on building essential financial management skills at all levels 
of the organization.  These workshop are three hours in duration and will be offered 
during the day and evening, on weekdays and weekends, throughout the 2011-12 year.  
This training is being made available at no cost to CIC-funded organizations in Ontario.

Three distinct workshops have been developed with content and learning objectives 
tailored to meet the specific needs of the following audiences:
  
Workshop A:  Executive Directors and Board Members
Workshop B:  Non-Finance Program Staff
Workshop C:  Finance Staff

These workshops are offered as part of a larger training initiative.*  Please note that you 
must complete one of these workshops to be eligible for participation in the advanced 
training that will follow in the next phase of this initiative.**

Dedicated sessions will be delivered French.

Registration is limited.  For detailed information and to register for a session, 
please go to www.cic.gvconsult.ca.

*The larger training initiative mentioned above includes twelve Advanced Financial Management Training 
workshops offered by OCASI across the province in June, 2011, funded by CIC. An additional component 
of the larger training initiative referred to includes the ongoing  support regarding financial management 
issues offered directly by local CIC officers.  **Please note that a prerequisite for taking the Advanced 
Financial Management Training workshop is a basic understanding of sound financial principles OR 
completion of one of the online courses.

http://www.cic.gvconsult.ca
http://www.cic.gvconsult.ca


Formation en gestion financière  offerte sans frais aux organismes ontariens
financés par Citoyenneté et Immigration Canada (CIC)

Dans le cadre dʼune initiative exhaustive de renforcement des capacités financée par Citoyenneté et 
Immigration Canada (CIC), lʼentreprise G. Vergilio & Associates a été choisie pour fournir une formation 
essentielle sur la gestion financière aux organismes ontariens financés par CIC.

Gina Vergilio est considérée comme une experte dans le domaine de la gestion financière pour la 
formation destinée aux organismes sans but lucratif. Elle utilise une approche facile qui fait appel au sens 
commun pour démystifier le sujet à lʼintention de tous les participants. Cʼest une conférencière inspirante 
qui est régulièrement invitée pour présenter des exposés à lʼoccasion de conférences sectorielles 
proposées lors des forums des directeurs exécutifs de lʼOntario Council of Agencies Serving Immigrants 
(OCASI) et des débats du Programme d'établissement et d'adaptation des immigrants (PEAI). Au cours 
des dernières années, G. Vergilio & Associates a œuvré principalement auprès des organismes offrant 
des services aux nouveaux arrivants en Ontario afin dʼaméliorer leur capacité et leur durabilité sur le plan 
de la gestion financière. 

G. Vergilio & Associates offre une série dʼateliers interactifs, en direct et sur le Web qui mettent lʼaccent 
sur le renforcement des compétences essentielles en gestion financière, à tous les échelons de 
lʼorganisme. Ces ateliers dʼune durée de trois heures seront offerts en journée et en soirée, la semaine et 
la fin de semaine, durant toute lʼannée 2011-2012. La formation est offerte sans frais aux organismes 
ontariens financés par CIC.

Les trois ateliers distincts qui ont été élaborés comportent du contenu et des objectifs dʼapprentissage 
adaptés pour répondre spécifiquement aux besoins du public suivant :
  
Atelier A : directeurs exécutifs et membres des conseils dʼadministration
Atelier B : personnel des programmes non liés aux finances
Atelier C : personnel du secteur des finances

Ces ateliers sont offerts dans le cadre dʼune initiative de formation plus large.* Veuillez noter que vous 
devez compléter lʼun de ces ateliers pour être autorisé à participer à la formation spécialisée qui suivra 
dans la prochaine phase de cette initiative.**

Des séances spécifiques seront offertes en français.

Nombre dʼinscriptions limité. Pour obtenir des renseignements plus précis et pour vous inscrire à 
une séance, veuillez consulter le site www.cic.gvconsult.ca.

*Lʼinitiative de formation plus large mentionnée précédemment inclut douze ateliers de formation 
spécialisée en gestion financière, subventionnés par CIC, que lʼOCASI offrira partout dans la province en 
juin 2011. Cette initiative comporte également un élément supplémentaire qui inclut le soutien continu par 
rapport aux questions de gestion financière que les agents du bureau régional de CIC offrent directement. 
**Veuillez noter que, pour participer à lʼatelier Formation spécialisée en gestion financière, vous devez 
posséder une compréhension élémentaire dʼexcellents principes financiers OU avoir suivi lʼun des cours 
en ligne. 

http://www.cic.gvconsult.ca
http://www.cic.gvconsult.ca

